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C LA S1L0 DELOVNE SK U P N O STI EMO CELJE

IZ DELA DS
Na 3. rednem zasedanju de

lavskega sveta, ki je bilo v sre
do, 28. junija, so obravnavali 
številna vprašanja. Podano je 
bilo poročilo glavnega direktor
ja o izvršitvi sklepov prejšnjih 
zasedanj in poročilo o poslo
vanju podjetja. Vsi sklepi prejš
njih zasedanj so izvršeni, dose
danje poslovanje podjetja pa 
je bilo uspešno.

Delavski svet je pregledal tu
di poročilo o delu upravnega 
odbora v času med drugim in 
tretjim zasedanjem delavskega 
sveta. Upravni odbor je predla
gal, naj delavski svet potrdi ne
katere sklepe, ki so bili v tem 
času sprejeti. Med drugim so 
bili potrjeni sklepi o plačilu 
odškodnine Konradu Gologran- 
cu za koriščenje zemljišča, spre
memba vrednosti stanovanjskih 
hiš v Kovinski ulici št. 11 in 13, 
ker so bila v teh hišah spreme
njena nekatera kletna stanova
nja v drvarnice. Ta stanovanja 
so bila namreč v skrajno sla
bem stanju, stranke pa niso 
imele drvarnic in je bila tako 
najcenejša rešitev, da se stano
vanja v kleti preurede v drvar
nice. Določen je bil procent za 
kalo in razsip za veje 113, 115 
in 120, ki velja za leto 1967.

Nadalje je bil potrjen sklep 
o analitični oceni delovnih mest

za Sestavljalnico oljnih peči ter 
o razhodovanju materiala. Usta
novljenih je bilo tudi nekaj de
lovnih mest, ki so bila po pred
logu upravnega odbora po
trebna.

Delavski svet je potrdil neka
tere spremembe in dopolnitve 
pravilnikov o delitvi dohodka 
in osebnega dohodka ter naro
čil pratfni službi, da na podlagi 
vse doslej sprejetih sprememb 
sestavi novo prečiščeno bese
dilo pravilnika o delitvi dohod
ka. Te spremembe veljajo od 
1. junija 1967.

Delavski svet je sklenil, da se 
ustanovi v okviru podjetja me- 
hanografski center z nazivom 
MEHANOGRAFSKI CENTER 
EMO, Celje s sedežem v Celju, 
Mariborska cesta št. 16. Pred
met poslovanja tega centra je 
obdelava podatkov na mehano- 
grafskih strojih, študij in orga
nizacija mehanografije ter uspo
sabljanje kadrov za mehanogra- 
fijo za našo tovarno in za dru
ga podjetja na podlagi poslov
nega sodelovanja. Vršilec dolž
nosti vodje mehanografskega 
centra je Drago Mravlak. Meha- 
nografski center bo registriran 
pri gospodarskem sodišču v 
Celju.
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\ Obisk profesorjev Indiana univerze iz ZDA
V ponedeljek, 26. junija 1967 sta nas obiskala v podjetju 

dr. J. Gordon in dr. Albert Haring, redna profesorja Indiana 
univerze iz ZDA, ki se mudita po liniji mednarodne UNESCO 
organizacije v Jugoslaviji ter sodelujeta kot predavatelja s 
področja vodenja gospodarskih organizacij in marketinga 
na seminarju za vodilno osebje v gospodarstvu. Ta seminar 
prireja Ekonomska fakulteta v Ljubljani v sporazumu z Go
spodarsko zbornico SRS z namenom nuditi dodatno funkcio
nalno izobrazbo vodilnim delavcem gospodarskih organizacij 
v SRS. Ob svojem obisku v našem podjetju sta se zanimala 
za organizacijo podjetja in praktične primere reševanja vod
stvenih problemov in analize trga ter za prijeme v politiki 
osvajanja tujih tržišč. Z obiskom in sprejemom sta bila za
dovoljna, zlasti pa še z izmenjavo mnenj in izkušenj, ki 
jih ima naše podjetje s področja znanosti, ki jo predavata 
na visokih šolah v ZDA in drugih krajih sveta.

C elje  
z a  sv o j  
p r a z n ih

V spomin na ustanovitev Prve celjske čete, 20. julija 
1941. leta, praznujemo prebivalci celjske občine ta dan kot 
naš borbeni praznik.

Skrb za koordinacijo in izvedbo letošnjih prireditev in 
proslav v počastitev 2 0 . julija je prevzela posebna komisija, 
ki jo vodi podpredsednik občinske skupščine Jože Marolt. 
Osrednja proslava bo na sam praznik, to je 20. julija. Ta 
dan dopoldne bo v veliki dvorani Narodnega doma slavnost
na seja splošnega političnega zbora celjske občine, ki ga 
sestavljajo poleg odbornikov tudi predstavniki vseh občin
skih družbeno-političnih organizacij. Na seji bo o pomenu 
praznika govorila predsednica Skupščine občine Celje Olga 
Vrabičeva. V drugem delu sporeda pa bodo člani Sloven
skega ljudskega gledališča in mešani pevski zbor France 
Prešeren izvedli recital borbenih pesmi slovenskih avtorjev.

Ostale prireditve na čast praznika celjske občine se 
bodo začele že dosti prej. V obdobju od 14. do 23. t. m. bo 
več kulturnih in zlasti športnih tekmovanj, razen tega bodo 
dan pred praznikom odprli novo halo Avto Celje. Med šport
nimi prireditvami omenjamo atletsko tekmovanje za memo
rial Ferda Skoka, ki bo 14. julija. Gre za troboj atletskih 
reprezentanc Italije, Avstrije in Jugoslavije. V sporedu so 
še teniška tekmovanja, zatem turnir v odbojki, tekmovanje 
kegljačev, strelcev, modelarjev, plavalcev in tudi tek z bak- 
ljami po celjskih ulicah. Ta tek bo 19. julija ob osmih 
zvečer.

V prazničnih dnevih bosta odprta oba muzeja, to je 
Muzej revolucije z razstavnimi prostori v Starem piskru 
ter Pokrajinski muzej z lapidarijem.

Ob občin skem  
p r a z n ik u  in  
dnevu  v s ta je  
č e s tita m o  
vsem  č lan om  
k o le k tiv a
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PRVA CELJSKA f ETA
Četudi je njena aktivnost trajala komaj dober mesec, je navzlic te
mu pripomogla, da se je prva iskra upora razplamtela v velik pla
men, v vseljudsko borbo proti okupatorju in domačim izdajal
cem. To je bila Prva celjska četa.

Že v sredini julija so se pri 
kane tu Muleju na Resevni gori 
pri Šentjurju zbrali njeni prvi 
borci. Nekaj dni za tem, 20. ju
lija 1941. leta, pa so se sestali 
v bližnjem gozdu. Zbrane je  po
zdravil in jim govoril o položa
ju, ki je nastal z vdorom nem
škega okupatorja v deželo, prvi 
komandir Prve celjske čete, 
Franjo Vrunč-Buzdo. Tako se je 
začelo.

Prva celjska četa je nastala 
iz klica Komunistične partije 
Jugoslavije po uporu, nastala je 
kot rezultat aktivnega dela Par
tije med delavskim razredom, 
zlasti na širšem celjskem pod
ročju.

V kroniki Prve celjske čete so 
razen dvajsetega julija, kot dne
va ustanovitve te prve partizan
ske enote na Štajerskem, po
membni še štirje datumi.

Četrtega avgusta so borci če
te opravili prvo sabotažno akci
jo. Ta dan, nekaj minut po pol
noči, je plamen zajel velik kozo
lec na Catrovem posestvu v Bu
kovem žlaku. V tej akciji so so
delovali Franjo Vrunč, Peter 
Stante, Hermina Seničar in Ka
rel Vovk.

Tisto in naslednjo noč je za
gorelo še v mnogih krajih Spod
nje Savinjske doline.

Štiri dni za prvo akcijo sta 
Franjo Vrunč in Peter Stante 
krenila proti Slivnici. Četa se je 
namreč pripravljala na napad 
na žandarmerijsko postajo. In 
zdaj sta si morala ogledati polo
žaj ter pripraviti vse potrebno 
za napad. Toda, padla sta v za
sedo. Stante se je rešil, Vrunča 
pa so zajeli v strugi Voglajne 
ter ga dva tedna pozneje ustre
lili v Mariboru. Prva celjska če
ta je izgubila prvega komandir
ja-

Drugi komandir je postal Pe
ter Stante-Skala.

Četa se je takoj za tem umak
nila. Nemci so napadli njeno 
staro taborišče, toda našli niso 
nikogar.

Znova so bili na pohodu. 
Umaknili so se na Javornik, v 
Langerjeve peči. Tu so jih 16. 
avgusta obkolili nemški žandar- 
ji. Partizani so se izmuznili. Pri 
tem se je težko poškodoval nji
hov komandir Peter Stante. Pa
del je čez skalovje. Del čete se 
je zatekel v bližino Dramelj, 
drugi del pa v Zvodno, k Farč- 
niku, kjer je bila znana javka.

Zaradi težkih poškodb je bil 
Peter Stante za nekaj časa ne
sposoben za akcijo. Tedaj je po 
nalogu pokrajinskega komiteja 
KPS prišel na to področje Vilč 
Šlander, Slavkov brat in pre
vzel vodstvo čete. Postal je njen 
tretji in zadnji komandir.

Spet so sledili premiki. Pot 
jih je vodila proti Bohorju. Na 
Dolu pri Planini so za vedno ob
računali s komandirjem žan- 
darmerijske postaje. Zatem so 
odšli v Šentrupert in se zatekli 
v Zavškov mlin. Prišla je izdaja. 
Nemci so mlin obkolili. Vnela 
se je bitka. Pravijo, da je takrat 
izgubilo življenje pet njenih 
borcev.

Zadnji boj Prve celjske čete 
je bil končan. Bilo je to 27. av
gusta 1941. leta.

En mesec in sedem dni je bi
la dolga pot Prve celjske čete. 
Bila je kratka, toda uspešna. 
Potrdila je, da tod živi uporno 
ljudstvo, ki ljubi in ceni svobo
do.

Prva celjska četa je bila uni
čena, toda iskra, ki jo je zane
tila se je širila naprej.
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NA PRIHODNJEM ZASEDANJU DS
Predvidevamo, da bo prihod

nje zasedanje delavskega sveta 
proti koncu julija. Na tem za
sedanju naj bi delavski svet 
potrdil polletno bilanco, kad
rovsko politiko, pravilnik o ra
cionalizacijah in razpravljal ter 
sklepal o številnih drugih go
spodarskih vprašanjih. Dnevni 
red tega zasedanja bo vsekakor 
zelo važen, zlasti kar zadeva

polletno bilanco in kadrovsko 
politiko. Iz stvarnih pokazate
ljev v polletni bilanci bomo vi
deli, kako smo gospodarili v pr
vem polletju letošnjega leta in 
kaj bo treba še storiti, da bomo 
gospodarsko uspešno zaključili 
leto 1967. Potreb je veliko in 
čim več j i bo naš gospodarski 
uspeh, testi boij bo tem potre
bam zadoščeno.

I M E N O V A N J E  S O D N I K O V  
O K R O Ž N I H  S O D I S C

Republiški zbor republiške skupščine je imenoval sod
nike okrožnih in okrožnih gospodarskih sodišč. Tako je bil 
za predsednika okrožnega sodišča v Celju znova imenovan 
Drago Markovič, za sodnike v novi mandatni dobi pa: dr. 
Léon Berline, Janko Cigoj, Ludvik Maroša, Mihaela Neče- 
mer, Slavko Nemanič, Boris Strohsack in Vekoslav Tanko.

Tudi okrožnemu gospodarskemu sodišču v Celju bo 
nadalje predsedoval Marjan Bele, za sodnike pa so bili iz
voljeni: Bojan Grčar, Ivan Lesjak in Franc Poderžaj.

Zanimivi predlogi pred občinsko skupščino
Na tretji seji občinske skup

ščine Celje bodo pred „odbor
nike postavljeni zanimivi pred
logi, ki zahtevajo v svoji vse
bini hitro ih preudarno rešitev. 
Med predlogi, ki so na dnev
nem redu, sta tudi predloga o 
ukinitvi skladov za financiranje 
šolstva I. in II. stopnje in 
ustanovitvi Postaje milice v 
Celju. Po uveljavitvi republi

škega zakona o notranjih zade
vah mora občina organizirati 
eno postajo milice s splošnim 
delovnim področjem in oddel
kom. Sedež milice naj bi bil 
v Celju z oddelkom v Vojniku. 
Po obsegu in zahtevnosti dela 
se razvrstita v I. kategorijo po
staja milice v Celju, v II. kate
gorijo pa oddelek v Vojniku.

PROBLEMI KOVINSKE
INDUSTRIJE SRS

Kovinska industrija je leta 
1966 povečala svojo realizacijo 
za 17 odstotkov glede na leto 
1965, vendar je ta porast reali
zacije manjši kot ga je dosegla 
celotna industrija (21 odstot
kov). Tudi v kategoriji celotne
ga dohodka znaša porast v ko
vinski industriji 15 odstotkov 
proti 19 odstotkom v celotni in
dustriji. Tak razvoj je posledica 
manjšega porasta prodajnih 
cen, ki je dosegel v kovinski in
dustriji v povprečju povišanje 
za 8,4 odstotka v celotni indu
striji pa 11,1 odstotek. Kljub te
mu pa je porastel neto produkt 
kovinske industrije za 12 od
stotkov proti 8 odstotkom v ce
lotni industriji.

Neugodna je delitev dohodka 
v kovinski industriji, ki je v le
tu 1966 izdvojila za sklade samo
26.4 odstotka dohodka napram
30.5 odstotka v povprečju celot
ne industrije. Tako je bila masa 
skladov lani povprečno na za
poslenega v kovinski industriji 
znatno manjša 5.400 N-din let
no) v odnosu na celotno indu
strijo (6.660 N-din letno).

Na področju osebnih dohod
kov se je kovinska industrija v 
letu 1966 približala povprečju 
vseh industrijskih panog v Slo
veniji.

Zaloge gotovih izdelkov in 
terjatve do kupcev so prav ta*

ko porastle vendar v manjši me
ri kot v celotni industriji. Ko
nec leta 1966 so bile zaloge in 
terjatve pokrite s krediti z 28,6 
odstoki. Ta sorazmerno velik 
delež tujih kreditov je prisilil 
podjetja kovinske industrije, da 
so ob zaključnem računu za le
to 1966 znatno večji del sred
stev skladov namenila lastnim 
obratnim sredstvom.

Neto skladi podjetij so se 
resda povečali od 151,1 milijona 
N-din leta 1965 na 210,6 milijo
na N-din leta 1966, vendar je 
treba poudariti, da gre pri tem 
predvsem za nominalno poveča
nje, manj pa za realno poveča
nje spričo znanega skoka cen s 
prehodom v gospodarsko refor
mo.

Primerjava prostih sredstev 
s povprečno angažiranimi po
slovnimi sredstvi pa nadalje po
kaže, da so gospodarske organi
zacije kovinske industrije iz 
lastnih sredstev v letu 1966 vlo
žile v enostavno in razširjeno 
reprodukcijo 6,1 odstotek, med
tem, ko bi se naj ta obseg leta 
1967 povečal na okrog 8,7 od
stotka. To povečanje pa kovin
ska industrija v letošnjem letu 
ne more izkoristiti za povečanje 
investicijskih izdatkov, ker mo
ra primarno dotirati svoje 
sklade v povečanje lastnih ob
ratnih sredstev.



Zakaj smo ukinili rehabilitacijo?
Kadrovska služba je ob so

delovanju Zdravstvene službe 
podjetja pripravila v začetKu 
leta 1965 Pravilnik o izvajanju 
rehabilitacije, o katerem je raz
pravljal, takratni UO 27. marca 
1965 in ga nato tudi potrdil te
danji CDS 28. 5. 1965. Rehabi
litacijo smo začeli izvajati 
1. junija 1965.

Sestavljalci so imeli ob pri
liki izdelave pravilnika za osno
vo predvsem dva vidika:

L subjektivni vidik, ki je na
rekoval pomembnost rehabili
tacije predvsem v tem; da re
habilitacija

a) pri urejeni fizično neza
htevni zaposlitvi pospešuje 
skrajševanje trajanja posledic

pri določenih vrstah poškodb 
in s tem hitreje usposobi delav
ca za njegovo redno delo.

Čestokrat s pravočasno in 
pravilno rehabilitacijo prepre
čimo nastanek invalidnosti;

b) delavcem, pri katerih je 
začasno zmanjšana delazmož- 
nost, ni pa popolna, zagotavlja 
nujen kontakt z delovnim oko
ljem, jih torej delovno zainte
resira, kar pri številnih bolni
kih izredno terapevdsko vpliva 
na potek in zdravljenje obole
nja;

c) ima močan vzgojni pomen 
za ohranitev pravilnih odnosov 
do dela in do discipliniranega 
zdravljenja.

2 . materialni vidik, kot pogoj, 
da je bila tudi delovna organi

zacija zainteresirana, da je iz
vedla rehabilitacijo.

Temeljni zakon o zdravstve
nem zavarovanju, ki je bil v 
veljavi vse do 1. 4. 1966 je dolo
čal, da delovna organizacija sa
ma plača boleznino do 1 0  dni, 
poleg tega pa je ta zakon pred
pisoval še višino dovoljenega 
odstotka staleža <4—5 %,). Za 
prekoračitev tega minimuma 
je bil uveden tudi dodatni pri
spevek v višini ca. 2  % na neto 
oziroma bruto osebne dohodke 
zaposlenega. Ravno zaradi 
zmanjševanja staleža smo bili 
zainteresirani za" uvedbo reha
bilitacije, ker smo prejeli že 
bonifikacijo, ki ni bila velika, 
toda še vedno je celoten sistem 
zadovoljivo reševal interese

podjetja v tem, da smo bili 
glede staleža vedno v mejah 
dovoljenega procenta in da do
datnega prispevka nismo pla
čevali. Prav tako pa smo želeli 
vplivati, da bi se stalež do 1 0  

dni, ki ga je podjetje financira
lo zmanjševal tako, da bi se 
del poškodovanih in bolnih, ka
terim je bil za zdravljenje po
treben skrajšan čas, kanaliziral 
v rehabilitacijsko skupino in s 
tem zmanjševal izdatek za bo
leznine.

Upoštevajoč sklep UO, smo v 
kadrovski službi skupaj z 
upravnikom zdravstvene ambu
lante znova proučili sistem na
grajevanja in ostalo problema
tiko rehabilitacije in smo ugo
tovili:

IZPLAČANA SREDSTVA ZA BOLEZNINE IN REHABILITACIJO

I II III IV V
ure dinarji ure dinarji ure dinarji ure dinarji ure dinarji

1. Hranarina nad 30 dni 25.230 35,105.31 20.915 ' / 2 30,941.09 28.202 46,903.05 25.00772 45,889.09 28.945 52,439.70
2. Hranarina do 30 dni /

od tega 27.942 75,610.75 32.470 121079.11 31.312 93,198.58 27.668 75,223.59 23246 65,327.04
nezgode 6,261.16 8,477.98 6,184.00 9,819.50 7,311.73
bolezni 69,349.59 112,601.13 87,014.58 65,404.09 58,015.31

3. Rehabilitacija 6.400 26,200.86 7.090-/2 27,613.89 6.71472 25,610.92 6,395 V2 24,286.81 7.12472. 25,586.15

— temeljni zakon o 
zdravstvenem zavarovanju 
se bistveno razlikuje od 
prejšnjega predvsem v 
tem, da je delovna organi
zacija dolžna plačati bolez
nino vse do 31 dni za vsa
kega člana delovne orga
nizacije, razen učencev in 
rehabilitantov, za katere 
smo plačevali le okrog 
1650 S-din. Po staležu, ki 
traja več kot 31 dni, je 
dolžan to plačevati Komu
nalni zavod za 'socialno za
varovanje.

Novi zakon ne določa 
več višine dovoljenega od
stotka staleža, temveč je 
podjetje dolžno plačevati 
Komunalnemu zavodu za 
socialno zavarovanje pri
spevek v višini 54, 64 % od 
njegovega neto osebnega 
dohodka in 1,77 % od nje
govega bruto osebnega do
hodka. Ti prispevki pa se 
plačujejo le tedaj, ko je 
delavec , na delu. Prispev
kov se ne plačuje, če je de
lavec v bolniškem staležu.

Dalje smo ugotovili, da 
je večina rehabilitantov na 
rehabilitaciji več kot en 
mesec in tako smo prevze
mali na svoje breme tudi 
izdatke, ki bi jih rhoral 
kriti z boleznimi Komunal
ni zavod za socialno zava
rovanje. . •
' Rehabilitante smo plače- 1 

vali iz- skupnega- sklada,

kamor bi se moral tudi 
vračati njihov zaslužek za - 
opravljeno delo, toda do
hodek, ki so ga rehabili- 
tanti ustvarjali, so si delile 
delovne enote, kjer se je re
habilitacija izvajala oziro
ma celo tako daleč je šlo, 
da so posamezni rehabili- 
tanti svoje delo pripisali 
posameznim delavcem na 
njihov račun in so tako 
dobili neopravičeno višje 
osebne dohodke.

Efikasnost rehabilitacije 
tudi ni bila na višku, ker 
je bilo večkrat delo nepri
merno, ali pa je manjkalo 
določenih artiklov za kom
plete, ki so jih zavijali. 
Ni bilo tudi razumevanja 
za boljšo organizacijo dela 
itd.

Bilo pa je tudi nekaj 
teženj, da so se delavci, 
prevsem mlajši večkrat — 
skoraj bi lahko rekli na
merno poškodovali — tj. 
stopnja pazljivosti je bila 
na zelo nizkem nivoju in 
tako celo prispevali k več
jemu številu nesreč in po
večanju števila rehabili
tantov.

Zaradi teh in drugih ta
kih objektivnih slabosti 
smo prekomerno trošili 
sredstva iz skupnega skla- 
da;vanj pa ni bilo priliva 
za opravljeno delo, ker 
smo ta sredstva drugam 
odvajali in nenpravičenb

delili drugje.
Da bi v bodoče na tem 

področju bilo več resnosti 
in reda, se je na predlog 
kadrovske službe spora
zumno z Zdravstveno am
bulanto in finančno raču
novodskim sektorjem pred
lagalo UO, da se s 15. ju
lijem 1967 ukine reha
bilitacija, kar je UO tudi 
sklenil dne 6 . 7. 1967.

Delavski svet obrata odpres- 
kov in avtokoles je na zadnjem 
zasedanju precej razpravljal o 
redu in discplini v obratu. Opa
zili so, da člani kolektiva zapu
ščajo delovna mesta pol ure ali 
pa tudi več pred zaključkom 
dela. Tak nered se zlasti opazi 
ob sobotah še posebej na delov
nih mestih pri izdelavi koles v 
njihovem obratu. Nekateri člani 
v tem obratu -4 tako pravijo 
— pojmujejo demokracijo pre
cej le v svojo korist.'

Kolektiv tega obrata je znan 
po svojih delovnih uspehih in 
njegovem prizadevanju za do
sego- plana. Nedvomno bo de
lavski svet, kot jčibilo zaznati iz

< •' : 5-a . ••{• -■ -if.i

Zdaj bo predvsem jasno, 
da se bo stalež le minimal
no povečal, ker predvide
vamo, da bo pazljivost pri 
vsakem narasla in bo manj 
majhnih in zelo pogostnih 
nesreč oz. poškodb, ker se 
boleznina plača le 80 oz. 
90 %  doseženega osebnega 
dohodka na osnovi letnega 
povprečja OD.

razprave na seji, ukrepal, da bo
do tisti, ki pojmujejo red in 
disciplino pri delu po svoje, 
spoštovali notranje predpiše 
kolektiva.

ej

D o p i s u j t e  
v  n a š  

l i s t
\tf:Š iV •

B O L J Š A  D I S C I P L I N A  
V E Č J I  U S P E H



S in a jp ie o

I Z  D E L O V N I H  E N O T

0 čem bo sklepal in razpravljal f 
1:0 na prihodnjih sejali \

Pred upravnim odborom bodo v prihodnjih tednih šte- ♦ 
vilna gospodarska vprašanja, ki jih bo treba uspešno rešiti. |  
Taka vprašanja zajema zlasti 19. sklep 2. rednega zasedanja ♦ 
delavskega sveta. Gre za izvršitev plana proizvodnje kopal- ♦ 
nih kadi, izdelavo raznih gospodarskih analiz, prekoračeva- ♦ 
nje režijskih stroškov, medobratne usluge, vzroke porasta ♦ 
bolezenskih izostankov in podobno. Poleg tega bo upravni J 
odbor obravnaval pripombe na predloženi osnutek kadrov- « 
ske politike, nato na polletno bilanco, učinkovitejši posto
pek zoper disciplinske prekrške ter številna druga tekoča 
gospodarska vprašanja.

1 Stanovanja in zopet stanovanja

I s  nove topi ...

Za praznik nov 
investicijski 

uspeh kolektiva
Obiskali smo objekt nove to

pilnice emajlov, na katerem so 
dela v zaključni fazi. Delavci 
hitijo z delom, kajti veselijo se, 
da bodo skupaj s praznikom 
dneva vstaje slovenskega naro
da praznovali tudi otvoritev 
poskusnega obratovanja nove 
topilnice. Ko bo topilnica za
čelo polno-obratovati, bo njena 
zmogljivost dvakrat večja od 
stare. Za danes vam posredu
jemo posnetka zaključnih del, 
v prihodnji številki Emajlirca 
pa bomo že lahko povedali, ka
ko je steklo delo in kaj meni
jo delavci obrata I. o svojem 
npvem delovnem okolju.

Že v zadnji številki našega 
lista smo dokaj obširno pisali 
o problemih, ki jih imajo naši 
člani kolektiva zaradi pomanj
kanja stanovanj. Naše bralce 
smo seznanili tudi s tem, da pri
haja čedalje več prošenj na de
lavski svet, da bi dobili prosilci 
stanovanje izven kriterijev pra
vilnika o pospeševanju stano
vanjske gradnje in oddajanju 
stanovanj. Stanovanjska komi
sija je bila tako zaradi malo 
stanovanj, ki jih gradimo, v ze
lo težavnem položaju. Mnogo 
prašnikov — malo stanovanj. 
Le kako naj bi rešili to pereče 
vprašanje? To je problem s ka
terim se bomo morali v bodoče 
bolj resno spoprijeti. Močneje 
bo treba podpreti številne gra
ditelje stanovanjskih hiš, najti 
način za posojila in podobno. 
Na to bomo morali misliti že 
proti koncu tega leta, da bo le
to 1968 za člane kolektiva, ki 
nimajo stanovanja bolj vzpod
budno kot je letošnje.

Na zadnjem zasedanju je de
lavski svet sprejel predlog sta
novanjske komisije, po kate
rem lahko dobi stanovanje iz

ven kriterijev pravilnika le v 
primerih; če je dosedanje sta
novanje poškodovano zaradi 
elementarne nesreče in je za
radi tega potrebna začasna ali 
stalna preselitev ali če se po 
sklepu delavskega sveta stano
vanje, v katerem je nosilec sta
novanjske pravice, poruši, za* 
radi pridobitve prostora za raz
širitev tovarne ali iz kakega 
drugega razloga.

Pet prošenj članov kolektiva 
(Oštir Emil, Ahtik Alojz, Pasar 
Anton, Remus Anton in Jarh 
Julijaha) je delavski svet zavr
nil in naročil stanovanjski ko
misiji naj dodeli tem prosil
cem stanovanja v skladu s pra
vilnikom o dodeljevanju stano
vanj.

Čeprav so ti prosilci in še 
mnggo drugih, ki pa niso naslo- 
vilr*prošenj na delavski svet, 
potrebni stanovanj, je bil tak 
sklep delavskega sveta neizogi
ben. Tak način dodeljevanja 
stanovanj izven kriterijev bi 
povzročal številne posledice, ki 
bi še bolj zaostrile že tako pe
reč problem stanovanjskega 
vprašanja.

N O V A  K O T L A R N A
Znano je, da so naše obsto

ječe kotlov ske naprave popol
noma dotrajale in zato prav 
resno ogrožajo obratovanje. Se
danja kotlarna I kot jo ime
nujemo, je stara že sedeminpet
deset let, vse kar pa je bilo 
pozneje napravljenega, je le za
časno in nima nobene trajnejše 
vrednosti. Stanje vseh teh ogre
valnih naprav je zelo resno in 
zahteva končno rešitev v naj
krajšem času. Tudi inšpekto
rat za parne kotle se ne more 
sprijazniti s stanjem, kakršno 
je pri nas in zahteva hitre 
ukrepe..

Sedanje zmogljivosti kotlar
ne ne zadoščajo več našim po
trebam, zato bo potrebno zgra
diti tudi večje naprave, s kate
rimi bo mogoče za dalj časa 
rešiti problem ogrevanja.

Sektor priprave proizvodnje 
je zato že predlagal upravnemu 
odboru odobritev sredstev za 
gradnjo večjega objekta. Ta ob
jekt naj bi zajemal skladišče 
mazuta s pripadajočimi črpal- 
nimj_ postajami in rezervarjem, 
zgradbo za kotlovnico, komand
no postajo, toplotno razdelilno 
postajo ter druge potrebne pro
store z vsemi pripadajočimi 
inštalacijami.

Novi objekt bi veljal 5,500.000 
N-din. Toda pri tem je treba 
upoštevati, da imamo letno pri

starih napravah za okrog 300.000 
N-din izgube, ker so izkoristki 
premoga pri obstoječih napra
vah zelo nizki in nam gre v nič 
okrog 3000 ton premoga letno.

Po predlogu naj bi stala novi, 
kotlarna južno od acetilenske 
naprave.

Upravni odbor je sklenil pred
lagati delavskemu svetu grad
njo nove kotlarne v dveh eta
pah in to v letu 1968 in 1969. 
Prvi del kotlarne naj bi začel 
obratovati v jeseni leta 1968. 
Za letošnjo zimo pa se bomo 
morali zadovoljiti še s staro 
kotlarno.

ej

Zvedeli sm o...
Po 1. novembru letos bo

do v Grčiji izvedli četrto 
znižanje carin v okviru spo
razuma o pridružitvi Grči
je Evropski gospodarski 
skupnosti. S tem se bodo 
carine napram državam 
EGS znižale za 40 odstot
kov od trenutka, ko je Gr
čija podpisala novembra 
leta 1962 pristop k EGS. 
Popolna oprostitev carine 
bo dosežena leta 1977.
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Gerald Premšak in Franček Ribič v razgovoru — tokrat 
ne strogo  ̂ poslovnem

^ V prvem polletju letošnjega 
leta so se ponesrečili pri delu 
in na poti z dela:

Mlaič Arminija, Koštomaj 
Slavko, Veštigaj Mirko, Lebič 
Franc, Butinar Olga, Antonič 
Zlatko, Koštomaj Rudi, Cižmek 
Lea, Veber Ivan, Martinko Ro
zika, Glušič Milan, Pilih Alojz, 
Iršič Franc, Zore Rudi, Kračun 
Ivan, Čepin Marija, Čepin Ed
vard, Kropeč Franc, Romih An
ton, Pevec Stanislav, Mimik Zo
fija, Zidar Vinko, Pinter Mari
ja, Krese Ludvik, Frank Hinko, 
Korošec Franc, Bošnak Ivan, 
Kotušek Jožica, Kugler Ivan, 
Krameršek Franc, Poček Bojan, 
Krumpak Ivan, Kajba Drago, 
Turnšek Vinko, Koštomaj Karl, 
Kračun Ivan, Grošelj Julijana, 
Odes Viki, Turšič Fanika, Lo
trič Franc, Golob Anton, Javor
nik Dominik, Koštomaj Franc, 
Pušnik Ciril, Vrečar Anton, Ši- 
banc Ivan, Podjavoršek Ivan, 
Vanovšek Drago, Čater Roman, 
Košec Miha, Poklšek Srečko, 
Krajnc Martin, Božič Ivan, Bož- 
nik Franc, Cerovšek Lojzka, Ko
rez Štefan, Vinder Alojzija, Zav- 
šek Alojzij, Štucl Vlado, Košto
maj Branko, Glešič Karmen, 
Koc Cvetka, Borovnik Albin, 
Nikič Martin, Ulaga Jožica, Pod
pečan Amalija, Pušnik Mihael, 
Zimšek Marija, Zorko Vera, 
Grajžl Ivan, Krameršek Alojz, 
Bednički Silvo, Jovoršek Anton, 
Pangerl Franc, Dimeč Milan, 
Bratovščak Mirjo, Vodušek Er
nest, Preskar Jurij, Tihole Av
gust, Lipičnik Marija, Iršič 
Franc, Boršič Branko, šale 
Alojzija, Filjak Andjelko, 
Krajnc Martin, Arljč Avgust, 
Dobrajc Ivanka, Rozman Jožica, 
¡Baungartner Mirko, Baša Franc, 
Kovačič Jožica, Hramec Jože, 
Seničar Iztok, Počivalšek Jože, 
Šket Ivan, Leban Julijana, Oj
steršek Slavko, Kojek Marija, 
Guček Jože, Kok Alojz, Hrapot 
Andrej, šentjurc Vera, Jeranko 
Martin, Topolšek Jože, Jazbec 
Franc, Špan Stanko, Košec Mi
lan, Strašek Rudi, Knez Ivan, 
Vrečer Helena, Šmarčan Domi
nik, Jamnikar Bogomir, Mimik 
Pavel, Korošec Ludvik, Kršlin 
Jože, Jakopin Vera, Pokelšek 
Martin, Rozman Ivan, Hojnik 
Ivan, Zupanek Katarina, Zidar 
Vinko, Lampret Franc, Košto
maj Adolf, Arčan Franc, Špilak 
Martin, Hrovat Vladimir, Cocej 
Roman, Golouh Franc, Zontič 
Ivanka, Žibret Anton, Gavez 
Anton, Kotnik Poldka, Komplet 
Silvester, Videnšek Ivan, Mer
nik Franc, Gorišek Otmar, Keb- 
lič Anton, Lipovšek Ivan, Dra
ganovih Ramo, Gorjup Mirko, 
Kač Ivan, Stvarnik Marija, Ma
lih Srečko, Tesner Franc, Kolar 
Rado, Cocej Stanko, Kotnik 
Franc, Žerjav Jože, Lipičnik 
Cvetka, Javornik Dominik, Jošt

Franc, Zore Nevenka, Jordan 
Ivan, Verdev Marija, Žnidar 
Marjan, Novak Vili, Skalicki 
Jože in Naglič Jurij.

V prvem polletju letošnjega 
leta je bilo torej skupno 158 
poškodb. Najpogostejši vzrok 
za nesrečo pri delu in na poti 
na delo je malomarnost in ne
pazljivost delavcev samih. Če 
pogledamo število nesreč po 
mesecih, lahko ugotovimo, da 
je bila v januarju ena težka po
škodba in 17 lahkih pri delu in

4 poškodbe na poti na delo *— 
skupno torej 2 2  poškodb.

V mesecu februarju je bila 
ena težka poškodba, 2 1  lažjih 
poškodb in 4 poškodbe na poti 
na delo. Skupno 26 poškodb.

V marcu je bilo stanje po
škodb v tovarni in na poti na 
delo naslednje: težki poškodbi 
v obratu 2 , lahke poškodbe v 
obratu 18 in poškodbe na poti 
na delo 4. Skupno 24 poškodb.

V aprilu sta bili 2 težki po

škodbi v obratu, lažjih poškodb 
je bilo 23, poškodbe na poti na 
delo so bile 3, skupno je bilo 
28 poškodb.

V maju težkih poškodb ni bi
lo, lahkih je bilo 23, poškodbe 
na poti na delo 2 , skupno torej 
25 poškodb.

V juniju je bilo 25 lahkih 
poškodb, na poti na delo se je 
poškodovalo 8  oseb, skupaj 33 
poškodb.

Zakaj bi pri delu in na poti 
na delo in z dela ne pazili, da 
bi ne bilo toliko nesreč. Ne gre 
tukaj za število nesreč ampak 
za ljudi. Kajti vsaka nezgoda 
prizadene posameznika, občuti 
pa to tudi proizvodnja.

V letošnjem prvem polletju 
pa je bilo le manj nezgod kot v 
prejšnjih letih. Toda kljub te
mu moramo vsi težiti za tem, 
da bi se število nezgod še zni
žalo. Da bi znižali število ne
zgod, bi morali vsi upoštevati 
varnostne predpise pri delu, za
vedati pa bi se morali dejstva, 
da naglica, pa naj bo na cesti 
ali pri delu, ne prinese nikoli 
nič dobrega. Kajti naglico naj
večkrat spremlja neprevidnost, 
obe pa botrujeta mnogim ne
srečam. O malomarnosti pa ne 
bi niti razpravljali, kajti vsak; 
delavec bi moral na svojem de
lovnem mestu biti v redu in 
svoje delo dobro opravljati.

KAJ NAM JE 
SNAGE RES TAKO 

MALO MAR
Res je in prav je, da se moj

stri in skupinovodje po obratih 
tekoče zanimajo za delo svojih 
podrejenih, da jim dajejo delo 
in podobno, prav pa bi bilo, da 
bi se zanimali še za kaj druge
ga.

Jutro za jutrom so v gardero
bi emajlimice posode od tople 
malice, ostanki hladne malice, 
kruh, papir in razne druge 
stvari.

Prav in lepo bi bilo, da bi 
skupinovodje skrbeli, da se to 
po njihovih enotah ne bi doga
jalo več, poudarjam pa, da je to 
nujno za emajlimico in sicer 
na vseh nočnih izmenah. Le ob 
takšni intervenciji bomo lahko 
prepričani, da bo naše zdravje 
bolj zaščiteno, saj se npr. prav 
v emajlimci lahko vidi, da ima
mo v garderobi živali, ki pre
našajo razne nalezljive bolezni, 
kot so m iši in podobno, s tem 
pa je jasno ogroženo nase 
zdravje.

Sivka V «
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F r a n č k u  R i b i č u  o b  o d h o d u  
v  p o k o j  -  S R E Č N O !

Poslovilni izlet številnih prijateljev in sodelavceVsFrančka Ribiča 
bo ostal vsem še dolgo v spominu
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M L A D I  V  „ E M O “  N a r a v a  in
Kot vse ostale druž

benopolitične organi
zacije, je tudi mladinska 
organizacija razpravljala o 
osnutku kadrovske politike 
našega podjetja. Namen 
kadrovske politike, izvaja
nje ter njeno pomemb
nost je razložil na seji ko
miteja Lojze Pavlič, vodja 
kadrovske službe pri nas. 
Omejil se je predvsem na 
vprašanje zaposlovanja 
mladine, kar pač naš komi
te kot vodstvo mladinske 
organizacije najbolj zanir 

,
Po tej obrazložitvi člani 

komiteja niso imeli takš
nih vprašanj, ki bi bistve
no vplivala in niso zahteva
li dopolnil osnutka, torej je 
bil osnutek kadrovske poli
tike podjetja s strani mla
dinske organizacije soglas
no sprejet.

Naj pojasnim vsem onim, 
ke še niso dopolnili 18. le- ' 
ta starosti in delajo že se
daj na tri izmene — torej 
tudi ponoči, da je takšno 
delo, se pravi po dopolnitvi 
17. leta starosti, pri nas do
voljeno z izrednim dovolje
njem Republiškega sekre
tariata v Ljubljani od "ŽO. 
maja 1967. To dovoljenje je 
naše podjetje dobilo pred
vsem zato, da lahko zapo
sluje tudi tisti del brezpo
selne mladine, ki še ni pol

noletna, problem pri teh 
pa je bil mogoče večkrat 
ravno ta, da še nekdo ni bil 
star 18 let in ga naše pod
jetje kot nekatera druga 
prav zaradi tega ni moglo 
sprejeti v delovno razmer
je. Odločba pa jasno pravi, 
da ne smejo biti ponoči za
posleni tisti člani kolekti
va, ki jim nočno delo ško
duje ali pa ogroža zdravje. 
Na kratko naj bo torej še 
enkrat povedano ̂ dovolje
no je nameščati na nočno 
izmeno tudi mladino, ki je 
dopolnila 17 let starosti.

Mladi so tokrat govorili 
tudi o pripravah na konfe
renco mladinske organiza
cije, ki bo letos že v mese
cu septembru. Vsi predsed
niki posameznih aktivov 
morajo sklicati do 20. julija 
sestanke in ob tej priložno
sti bodo mladi ljudje iz 
svojih vrst predlagali naj
boljše posameznike za no
ve člane TK ZMS, za pred
sednike aktivov in člane 
komisij, pač tiste, ki jih 
smatrajo, da bodo sposob
ni voditi njihovo oz. našo 
organizacijo in pravilno 
usmerjati njeno delo in po
dobno.

Kadrovska komisija mo
ra najkasneje do 20. avgu
sta končati razgovore z vse
mi kandidati za nov TK, 
tako, da bo kandidatna li
sta za člane novega komite-

Kadrovska politika, gospodarska 
Vii|n ‘družbena relorma

(nadaljevanje)
Pri izboru kadra za vodilna delovna mesta se je mnogokje 

ocenjeval človek po njegovi politični angažiranosti oziroma pri
padnosti. Pri tem niso m išljeni borci NOB, saj je med neustrezni
mi vodilnimi kadri 53,6 % oseb mlajših kot 35 let. Očitno pa se 
kaže privilegiranost članstva ZK. članstvo v ZK je predstavljalo 
kompenzacijo za neznanje. Parcialna analiza kadrov (podatki so - 
obdelani na podlagi materialov za študijo »Vloga in struktura 
strokovnih in vodilnih kadrov«, k i jo je izdelal Inštitut za socio
logijo 1964-65), ki zasedajo delovna mesta, za katere se zahteva 
višja ali visoka izobrazba, to jasno kaže. Med kadri, ki za ta me
sta ustrezajo (višja ali visoka izobrazba) je 19 % članov ZK; med 
tistim i, ki odstopajo le za eno stopnjo od zahtev (kadri s srednjo 
Strokovno izobrazbo) je članov ZK 46 %» med tistim i, ki odstopajo 
za dve ali Id  stopnje (nižja strokovna izobrazba ali brez strokovne 
izobrazbe) pa je članstvo y ZK skoraj 100 %-no. če  pa člani ZK, 
ki zasedajo ključna mesta v delovni organizaciji nimajo ustrezne 
strokovne izobrazbe, je razumljivo, da kadrovske politike niso 
obrnili proti sebi. V veliko pomoč pa so tem kadrom tudi razne 
zveze z zunanjimi političnimi in upravnimi organizacijami, kate
rim posvečajo včasih več pozornosti kot lastni delovni organizaciji.

Ta situacija (ki jo strokovni kadri dobro poznajo) mnogo pri
speva k temu, da se strokovnjaki neradi potegujejo za vodilna 
mesta. Zanimive podatke daje anketa, ki jo je med strokovnjaki 
(305 inženirjev, ekonomistov in pravnikov) izvedel Inštitut za so
ciologijo leta 1964. Na vprašanje »kateri razlogi so vzrok, da se 
Strokovnjaki z visoko šolo ne javljajo na razpise za direktorska 
mesta«, jih je kar 72,5% odgovarja" »da smatrajo, da je kandidat 
že v naprej izbran in je razpis formalna zadeva«. Tudi na vpra-

ja že gotova v začetku sep
tembra. Shema organizaci
je naj bi predvidoma osta
la ista, povečalo naj bi se 
le število »mladih samo
upravi j alce v«, to pa tako, 
da bi namesto sedanjega 
predsednika posameznega 
aktiva, aktiv vodil nekaj- 
članski odbor, tako kot 
imajo to urejeno v TAM 
Maribor in še marsikje 
drugje. Odbor aktiva naj bi 
bil sestavljen iz mladih lju
di tega aktiva, številnost 
odbora pa bi bila odvisna 
od števila zaposlenih mla
dincev v aktivu. S tem bi 
dobili trdnejše — močnej
še temelje organizacije, 
lažje bi izvedli posamezne 
akcije, saj bi pri tem sode
lovalo več mladih ljudi, se 
pravi, če bo močna že osno
va, bo še lažje pridobiti za 
razna sodelovanja ostalo 
mladino.

TK ZMS EMO bo prosil 
kadrovsko službo podjetja 
za izreden plačan dopust za 
vse udeležence kultumo-za- 
bavne odaje v Beogradu, ki 
bo v počastitev predsedni
ku republike Josipu Brozu- 
Titu. Oddaja bo po 20. ju
lija, ko se bo Tito vrnil iz 
Brionov. Celoten program 
bo prenašala tudi televizi
ja in bomo o točnem datu
mu naše sodelavce še obve
stili.

Ž. J.

Kdo bi danes ob lepem sonč
nem vremenu nedeljo prebil 
doma, če pa ima dosti možno
sti za rekreacijo, zabavo, šport, 
za izlet, na katerem pozabi na 
vsakodnevne skrbi? O tem smo 
se pogovorili tudi predstavniki 
mladinskih aktivov iz SWATY, 
IMPOL, B. KIDRIČ, tovarne 
dušika RUŠE ter EMO. Dogo
voriti smo se, da organiziramo 
skupen izlet mladih ljudi, ljudi, 
ki kakorkoli pomagajo pri delu 
naše organizacije.

Tako smo se 25. junija letos 
sestali mladi iz Impola, B. Ki
driča ter EMO. Aktiva Swaty 
in tovarne dušika iz Ruš pa se 
izleta iz objektivnih razlogov 
nista mogla udeležiti.

In kako je bilo? Kratko po
vedano lepo, to pa je vse,pre
malo.

Avtobus podjetja Izletnik je 
bil kar udoben. Odhod izpred 
Celeie ob sedmi uri zjutraj. 
Vreme je bilo več kot lepo, 
toplo, sončno, vzdušje v avto
busu pa pravo mladostno — ve
selje, radost. Vsi smo pozabili 
na skrbi, ki nas tako rade mu
čijo dan za dnem, uro za uro. 
Končno se je ob pol devetih 
pokazala hiša, za katero smo 
takoj vedeli, da je naš cilj — 
Trije kralji na Pohorju.

Najprej topel pozdrav z mla
dinci iz Impola, nato pa malo 
sem in tja in ze smo se spet 
odpravili na pot — tokrat peš. 
Za cilj smo si izbrali Črno je-

šanje »če mislijo, da članstvo ZK odločujoče vpliva pri izbiri kan
didata za vodilno mesto,« jih 72 % odgovarja »da so možnosti priti 
na vodilno delovno mesto zelo majhne, če niso člani ZK«. Na vpra
šanje, »kje je vzrok, da ima vodilni kader v industriji nižjo izobraz
bo kot strokovni kadri, ki ne zasedajo vodilnih položajev«, jih 
78% odgovarja »da se preveč upoštevajo politični kriteriji pri 
postavljanju vodilnega kadra.«

Zaposlenost v družbenem sektorju se je v preteklem razdobju 
povečevala v takem obsegu, da je ta sektor zaposlil ne samo kon
tingent iz naravnega prirasta aktivnega prebivalstva, temveč tudi 
delavce iz zasebnega kmetijstva in iz drugih republik. Na tako 
močno povečanje obsega zaposlenosti je vplivalo več faktorjev, 
predvsem pa avtarktična družbena potrošnja, ki je bila značilna 
za ekstenziven družbeni razvoj.

Pomemben faktor*"!«) bili tudi pogoji gospodarjenja, ki niso v 
zadostni meri stimulirali povečanja produktivnosti in uspešnosti 
poslovanja, hkrati pa je bil tudi delež osebnih dohodkov v struk
turi cene še vedno nizek, kar ni sililo delovnih organizacij k eko- 
nomičnejši uporabi ljudskega faktorja. Tudi investicijska vlaga
nja, ki so bila usmerjena predvsem v izboljšanje in mehanizacijo 
neposrednih proizvodnih faz, so onemogočala, da bi v stranskih 
in pomožnih fazah (manipulacija s surovinami, polproizvodi in 
gotovimi izdelki, notranji transport in podobno) v večji meri za
menjali zastarel način dela, kareje ob povečanju proizvodnje ter
jalo ustrezno rast zaposlenosti.

Zaradi teh razlogov se je v strukturi zaposlenih ustvarila pre
velika koncentracija zaposlenih z neustrezno strokovno izobrazbo. 
Takšno stanje je pogojevala, tudi nesodobna in neekonomična no
tranja organizacija v podjetjih, nerazvite strokovne službe, pripra
va dela, pomanjkanje proizvodnih in razvojnih programov ter po
manjkanje strokovnih, predvsem visokostrokovnih kadrov. Po
manjkanje visoko-strokovnih kadrov je zaviralo zlasti hitrejši raz
voj razvojnih oddelkov ter s tem reševanje tehnoloških in organi
zacijskih problemov v podjetjih.
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l j u d i  k m a lu  d o s e ž e n  in  k e r  je  
b ilo  ča sa  še  d o v o lj  
p r a v i l i  še  n a p r e j  
P o h o r s k e g a  b a ta ljo n a ,  
n e  p o h o r s k e  v o jn e  p o s to ja n k e .  
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z a b a v o  v  p le s u , d r u g i n a  s p r e 
h o d u  p o  b l i ž n j i  o k o lic i ,  s a j  je

V ozadju poslopje treh Treh kraljev.

• Po prihodu najprej posnetek za spomin na te kraje. . .

bilo vreme ugodno in je to pri
liko marsikdo izkoristil, da je 
napravil nekaj lepih posnetkov 
tega področja.

Pse prehitro, pa je bila ura 
pol sedmih zvečer, ko se je bilo 
treba posloviti od tovarišev iz 
ostalih mladinskih aktivov, za 
nekaj časa pa tudi od tako ču
dovite pokrajine, tišine, zopet 
se je bilo treba vrniti v svet, 
ki od nas toliko zahteva.

Ob osmih zvečer smo se raz
šli pred hotelom Celeio in dan 
je minil. Bila je lepa nedelja, 
nedelja, ki bo nekaterim ostala 
dolgo v spominu, verjetno pa se 
ne motim, če rečem, da mogoče 
kateremu skozi vse življenje. 
Mi si takih izletov še vsekakor 
želimo in če bo dovolj intere
sentov, ki bi stroške plačali sa
mi, jih bomo v bodoče še orga
nizirali. ,
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[Uspešen [
lizvoz iz ZRJ 
I Nemčije \
|  Celokupni izvoz zahodno-1 
i  nemške kovinsko predelo- S 
I  valne industrije se je v le- § 
§ tu 1966 ponovno povečal S 
|  za 10 % in dosegel 220 ti- = 
I  soč ton v vrednosti 621 mi-1 
§ lijonov DM. Istočasno se i  
|  je ■ uvoz povečal samo za = 
|  1 %, Kovinsko-predeloval- f  
= na industrija ZRN ima za § 
= sabo težko leto, saj so šte- j§ 
= vilna nemška proizvodna |  
E i podjetja, ki niso oprta na S 
|  inozemska tržišča, zašla v 1 
|  finančne težave zaradi f  
i  znatno slabših prodaj na f  
|  domačem trgu. Kljub te-1  
|  mu, da so se izdatki za i  
|  mezde v tem letu povečali s  
1 za 6%, proizvajalci niso § 
= dosegli nikakršnega zviša-1  
1 nja svojih prodajnih cen. § 
= Število zaposlenih v kovin- f  
I  sko-predelovalni industriji § 
|  se je leta 1966 zmanjšalo § 
|  za <5%, Proizvodnja vleče-g  
|  nih, stiskanih in štancanih I  
|  delov se je pri tem zmanj- § 
|  šala , za 7 do 8 %. Proiz-1  
|  ‘vodnja težkih odpreskov § 
|  za avtomobilsko industrijo § 
= zlasti še za industrijo to- § 
= vomih vozil, pa je bila kar g 
§ za 10 % manjša kot leta § 
|  /¿55.
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Bilance zadnjih let sicer kažejo, da je strokovnih kadrov če
dalje več, saj je srednje šole od leta 1961 do 1966 uspešno končalo 
okrog 33.800 učencev, v istem obdobju višje šole 3.137 in visoke 
5.815 diplomantov.

Vendar pa istočasno ugotavljamo, da se porast strokovnih 
kadrov premalo kaže v rasti učinkovitosti proizvajalnih sil. Vzro
kov za to je več. Osnovni vzrok je brez dvoma v tem, da brez eko
nomskega pritiska, v visoko zaščitenem gospodarstvu za to ni bilo 
potrebe.

Na neizkoriščenost in neučinkovitost dela strokovnih kadrov 
pa so vplivali tudi posamezni faktorji kadrovske politike znotraj 
podjetij, ki se kažejo predvsem v naslednjem:
—■ vodilna delovna mesta zasedajo kadri, ki nimajo ustrezne uspo

sobljenosti in ki imajo na celotno kadrovsko politiko največji 
' vpliv, zato ščitijo svoja mesta. To trditev dokazuje prilagajanje 

razpisnih pogojev za vodilna delovna mesta v statutih.
Ker pa pritisk družbe in v zadnjem času tudi kolektivov sili 

vodstvo, da strokovnjake sprejmejo (posebno tiste, ki so jih šti
pendirali), rešijo problem tako, da jih postavijo na taka mesta, 
ki ne bodo vplivala na že zasedene vodilne In odgovorne strokovne 
položaje. Inženir ali tehnik s prakso postane pomočnik mojstra; 
ekonomist dobi mesto fakturista, konterja ali korespondenta itd. 
Kadri z visoko izobrazbo zasedajo v mnogih primerih mesta, za 
katera bi bila dovolj srednja ali celo nižja strokovna izobrazba; na 
enak način se razvršča kader s srednjo izobrazbo. Znanje strokov
nih delavcev je na takih mestih le minimalno izkoriščeno.

— Ponekod se novodošlemu strokovnjaku umakne predhodnik 
na drugo delovno mesto. Ob tem premiku pa se “izvede taka »reor
ganizacija«, da potegne predhodnik s seboj ključne pristojnosti, 
ki jih je imel doslej. Tudi v, primerih, ko zasedejo strokovnjaki 
prosta delovna mesta, se pogosto dogaja, da "dobe zelo malo pri

stojnosti. Ni redek primer, da strokovnjak ni u iti v strokovnem 
kolegiju podjetja, v katerem pa so nestrokovni delavci. V takem 
položaju strokovnjak ne more vplivati na dogajanja in razvoj go
spodarske organizacije.

— Zelo pogosto imajo strokovni kadri neposredne vodje, ki 
nimajo ustrezne izobrazbe in potrebnega znanja. Ob analizi ka
drovskih struktur je bilo v gospodarskih organizacijah kar 62 % 
strokovnjakov z višjo in visoko izobrazbo, ki so imeli za nadrejena 
osebe z manjšo izobrazbo. Taki neustrezni vodilni kadri ne pozna< 
jo področja in potrebnih metod dela na podrejenih strokovnih 
mestih, dela ne kontrolirajo, ne znajo oceniti strokovne u strez»' 
sti podrejenih, ne vzpodbujajo k strokovnemu delu in ne dajejo 
priznanj. Strokovno-študijsko samoizpopolnjevanje je v takih pri
merih povsem zanemarjeno. Zgodi se celo, da nadrejeni ovirajo 
strokovno delo, ker mu sami niso kos. Za take vodje je vse preveč 
»znanstveno«, »komplicirano« in »neprimerno«. V takih okolišči
nah (višja usposobljenost podrejenih kot vodje) nastaja tudi vrsta 
konfliktov. Ni enotnega strokovnega koncepta, vsak dela po svoj® 
(nekoordiniranost), nastajajo jedra potencialnih vodij (neformal
ne skupine), podcenjujejo, in ovirajo se odločitve vodstva, ne
ustrezni vodje postanejo zaradi nesposobnosti praviloma avtokra
ti itd. Zato podatek, koliko strokovnjakov ima neko podjetje, na 
pove nič, če ne vemo, kakšni so ti strokovnjaki in kako so razpo
rejeni oziroma kdo zaseda ključna delovna mesta. Nekatere anali- 
lize nam kažejo celo na videz absurdne a vendar razumljive Iti za
konite pojave, da je namreč produktivnost manjša, če je v podjet
ju večji delež visokostrokovnega kacfra, vodštvo pa neustrezno.

— Neopredeljen delokrog je značilen ne samo za mnoga vodil
na, strokovna in administrativna dela, temveč tudi ža štabne funk
cije, ki se v mnogih primerih oblikujejo za strokovnjake.



V T I S I  S  C E S K E
100 letnico rojstva (umrl je 
pred 12 leti). Nadalje so nam. 
povedali, da je v Beskidih 2600 
weekendov in počitniških 'do
mov.

smo izvedeli marsikaj zanimi
vega. Med drugim tifdi to, da 
je v Ostravicah precej let živel 
njihov znani pesnik basni Pe
ter Bezruč, ki je mnogo pisal 
prav o dolini ob reki Ostravici. 
Ravno letos bodo praznovali

LETOŠNJA PRVA IZMENA 
SE JE ŽE ZDAVNAJ VRNILA 
Z DOPUSTA NA ČEŠKEM. 
PREŽIVELI SO OSEM LEPIH 
DNI, ČEPRAV J IM  VREME NI 
BILO PREVEČ NAKLONJENO. * 
DVAKRAT SO ŠLI NA IZLET, 
DVA VEČERA SO IMELI 
GLASBO S PLESOM, OSTALI 
ČAS PA SO SE ZADRŽEVALI 
V DOMU IN OKOLICI. EDEN 
IZMED NJIH SE TAKOLE 
SPOMINJA DOŽIVETIJ Z LE
TOVANJA V TUJINI.

Že prvo srečanje z gostitelji 
je bilo lepo. Prijazno so nas 
pozdravili in nam želeli 'srečno 
vožnjo in počutje. Vozili smo 
se s sindikalnim avtobusom če
škega podjetja »VITKOVICKE 
STAVBY« iz Ostrave, v čigar 
dom smo potovali. Šoferja sta 
vozila izmenova in kljub brzini 
(povrečno 10 ktn/h) zelo zelo 
previdno. Presenečalo nas je, 
da sta pred vsakim prehgdom 
čez železnico, ne glede na to, 
ali je prehod zavarovan ali ne, 
ustavila vozilo in se prepričala, 
če je proga prosta. To nam je 
vlilo zaupanje vanju. Vožnja 
sama pa je bila kar precej 
utrudljiva, ker ima avtobus niz
ke sedeže, in če jg hotel kdo 
zadremati,' ni mogel nasloniti 
glave.

Ko se je stemnilo smo preko
račili slovensko-madžarsko me
jo. Ceste so postale takoj zelo 
ravne, ponekod dobre, drugod 
slabše, prometa pa skorajda ni 
bilo. V dobrih štirih urah vož
nje prek Madžarske (ponoči) 
smo srečali le kakih 10 do 15 
vozil in še od teh večidel s tujo 
registracijo. Naselja so podob
na našim panonskim. Y  glav

nem so to ozke in dolge vasi 
z nizkimi hišami ob obeh stra
neh ceste. Pred hišami so nasa
di rož ali drevoredi. Potem ki
lometre ni nobene hiše, ampak 
sama polja.

Zgodaj zutraj smo prekorači
li madžarsko-češko mejo. Tu 
nas je presenetilo, da imajo sa
mo eno carinarnico za carinike 
obeh držav. Pokrajina na Če
škem počasi prehaja v gričev
nato in hribovito in vedno bolj 
spominja na Slovenijo. Tudi 
promet je nekoliko gostejši kot 
na Madžarskem. Videli pa smo 
v glavnem težka — vzdržljiva 
vozila.

Po 14-urni vožnji — vmes 
smer se seveda večkrat ustavili 
— smo prispeli na cilj; v počit
niški dom »Ondraš<< nad Ostra- 
vicami v Moravsko-Šlezkih Bes
kidih. Dom leži v gozdičku 15 
minut hoda iz Ostravic.

Pripeljali smo .se tik pred 
dom.-Upravnik nas je prijazno 
sprejel in razporedil po sobah 
za 2, 3 ali 4 osebe. Sobe so mo
derno opremljene s kavči in 
drugim. Dom ima veliko jedil
nico, klubsko sobo itd. Pri do
mu je igrišče, kegljišče itd.

Prve dni smo si ogledovali 
okolico. Približno 3 ure hoda 
od je Lisa gora, ki je najvišja 
gora v Beskidih. Žal smo bili 
preleni, da bi se povzpeli nanjo. 
Šli smo le do planinske posto
janke pol ure hoda od doma. 
Zahajali smo tudi v Ostravice, 
kjer je pošta, železniška posta
ja in trgovine. V glavnem pa 
smo ostajali v bližini doma, se 
sončili, kegljali, gugali -ipd.

Vsa okolica Ostravic je pol
na počitniških domov in we- 
ekendov. Kamor se ozreš, pov
sod jih je dovolj, velikih in

malih. Ob sobotah in nedeljah 
je Ostrava skoraj prazna, ker 
večina odide na oddih v te pre
dele. Okolice domov so lepo 
urejene. Ob večjih domovih so 
otroška igrišča. Nedaleč od na
šega doma so na lepi sončni le
gi gradili tudi bazen, ki je se
daj verjetno že gotov.

Predstavniki gradbenega pod
jetja »Vitkovicke stavby« iz 
Ostrave in emajlirnice »Sfinx« 
iz Frydlanta so nas pogosto 
obiskovali. V pogovoru z njimi

Drugi večer nam  je  igral1
kvintet za ples pozno v noč. 
Igrali so predvsem polke in 
valčke, kar pač pri njih najpo
gosteje plešejo. Vmes smo se
veda tudi zapeli. Nekatere na
rodne smo peli celo skupno s 
Čehi, ker jih pojejo tudi oni.

Četrti dan so nas z avtobu
som odpeljali na ogled emajlir
nice v Frydlantu. Emajlirnica 
je v primerjavi z našo slabša, 
všeč pa nam je bil obrat, kjer 
delajo emajlirano kuhinjsko 
opremo. Predvsem nov kom

Gotwaldovo, mesto proizvoda je obutve

Ostravice

plet, ki ga šele uvajajo v pro
izvodnjo, je zelo lep in prakti
čen. Ima vgrajen štedilnik, pe
kač, hladilnik, električni meša
lec itd. Za spomin smo ob od
hodu vsi dobili njihove značke, 
kar je na češkem običaj. Nato 
smo se odpeljali v Moravsko 
Ostravo. Kosili smo v njihovem 
internatu vajenske šole, nato 
pa smo si ogledovali mesto — 
predvsem iz avtobusa.

Ostrava je veliko staro žele
zarsko mesto. Po. večjem delu 
se razprostirajo Vitkovicke že
lezarne, ki imajo 44.000 zaposle
nih. Kamor smo se pripeljali, 
povsod smo s ceste videli obra
te železarne. Ponekod so veli
ke cevi speljane kar nad cesto. 
Zrak v mestu seveda ni naj
boljši. Videli smo tudi poslopja 
Vitkovickih stavby (s katerimi 
imamo menjavo letovanja). To 
podjetje ima 5.500 zaposlenih. 
Gradijo ceste, mostove in Vse 
vrste industrijskih objektov. V 
Ostravi je tudi mnogo avtomo
bilov, pretežno čeških in ru
skih.

Ogledali stpo s i tu d i novo  
O stravo. Im a 65.000 prebival
cev, ob dokončni izgraditv i pa



Ostrava, Opera Bedficha Smetane

jih bo 80.000. Starejši del je 
grajen po ruski arhitekturi, 
(masivni bloki v vrstah, vsi v 
enaki drap barvi), novejši del 
pa je že montažen, podobno 
kot pri nas.

Naslednji dan smo šli na iz
let v Gotwaldovo — bivši Zlin. 
To je mesto obutve. Tu je po 
prvi svetovni vojni začel gradi
ti tovarne obutve Batta in gra
diti celo mesto, ta lastnik, ki 
je imel trgovine po vsem sve
tu. Mesto je zelo lepo in mo
derno, Iz terase hotela Moskva 
je lep razgled po mestu. Ogle
dali smo si tudi veliko 7 nad
stropno veleblagovnico.

Po kosilu smo se odpeljali v 
Luhačevice —' 1200 let staro 
zdravilišče. Tudi to mesto je 
zelo lepo urejeno. Ima lep ve
lik moderen park. Zdravilišče 
sprejme 1700 pacientov. Tam 
zdravijo bolezni dihalnih . m 
prebavnih organov ter srčne

bolezni. Voda je podobna ro
gaški, le da je bolj sladka in 
manj muzira.

Naslednja dva dni smo bili 
kar v domu, ker je deževalo. 
Gledali smo televizijski pro
gram, ki je podoben našemu, 
včasih nekoliko slabši. Igrali 
smo šah, karte in podobne igre. 
V soboto zvečer smo imeli spet 
glasbo s plesom.

Poslovili smo se v torek zju
traj./Vračali smo se po isti po
ti, le Blatno jezero na Madžar
skem smo prepluli s trajektom.

Na splošno—smo bili vsi zelo 
zadovoljni. Hrana je bila zelo 
dobra 'in dovolj je je bilo. Po 
kosilu in večerji je dobil vsak 
tudi pol litra piva. Tudi jezik 
nam ni delal veliko težav. Če. 
govorijo počasi, se jih kar lepo 
razume. Skiatka, za 26.000 S- 
din smo veliko videli in lepo 
preživeli osem dni.

P red sta v lja m o  vam
Ime in priimek:
Rojc Ivo

Datum in kraj tujstva:
5. avgust 1945, Celje.
Kdaj si postal član ZM in v 

katerem aktivu si bil vpisan v 
vrsto mladincev?

Novembra 1959 na III. osnov
ni šoli v Celju.

Na katerem področju si do 
sedaj največ pripomogel k delu 
mladinske organizacije

V delu mladinske organiza
cije sem do sedaj največ pripo
mogel na političnem področju 
kot sekretar TK ZMS EMO, do
sti pa sem pripomogel tudi k 
delu na kulturnem področju, 
kar je obenem moj konjiček.

Jasno je, da ti je kot sekre
tarju delo v mladinski organi
zaciji 'znarto. Kaj rtlisliš o- do
sedanjem in sedanjem delu?' '

O delu naše mladinske orga
nizacije kot celote imam zelo 
slabo mnenje, saj bi moralo 
1400 mladincev in mladink, ko
likor nas je v kolektivu poka
zati dosti več zainteresiranosti 
in volje do dela kot jo sicer. 
Mislim, da je ugotovitev, da de
la aktivno le približno 20 ljudi
— mladincev, zelo zaskrbljujo
ča. Če pa govorim o delu aktiv
nih mladincev, pa , moram reči, 
da so v svoje dosedanje delo 
vložili mnogo naporov za do
sego naših ciljev in postavlje
nih nalog.

Mnogo si se že ukvarjal s 
problematiko o delu naše orga
nizacije: Kaj misliš, kaj bi se še 
dalo napraviti, da bi se stanje 
izboljšalo?

Vprašanje je malo težko, do
sti težje pa je nanj odgovoriti. 
Kot predsednik TK ZMS EMO 
si tudi ti vpoznan s problemi, 
ki jih imamo in veš koliko tru
da smo vložili, da bi pritegnili 
k delu čimveč ljudi toda uspe
hi so, kakor tudi sam vidiš 
skoraj vedno enaki ničli. Edina 
možnost dd dosežemo še več 
delovnih uspehov je ta, da bo
mo izvolili v novo vodstvo mla
dince, ki bodo sami neposredno 
zainteresirani za delo v organi
zaciji, obenem pa si moramo 
pridobiti tudi zaupanje vsega 
kolektiva. Čeprav smo se za to 
trudili že vrsto let kljub temu 
nismo mogli oz. znali iz kolek
tiva izluščiti ljudi, ki bi ustre
zali gornjim kriterijem. Vzroki 
za to so predvsem v napačni 
kadrovski politiki kadrovske 
komisije in sem v tem oziru 
jaz sam. koti predsednik te ko
misije glavni krivec za to, delno 
pa tudi zaradi tega, ker ljudje
— mladinci, ki so sposobni za

delo. stojijo ob strani in naše 
delo samo kritizirajo.

Več ali manj so ti znane last
nosti naših mladincev — ali 
misliš, da se zavedajo v večini 
svojih dolžnosti in pravic?

Tako kot ti, vem tudi jaz, da 
se naši mladinci v glavnem za
vedajo samo svojih pravic, po
zabljajo pa vse preveč na dolž
nosti, saj če bi se zavedali tudi 
svojih dolžnosti in jih izpolnje
vali, bi o delu naše organizacije 
lahko govorili kako drugače.

Kje bi se po tvojem mnenju 
moralo delo še nujno, izboljšati?

Nujno potrebno se mi zdi 
pojačati delo na politično go
spodarskem področju, jasno pa 
je, da ne smemo zanemarjati 
niti kulturnega, in športnega 
Življenja. Prav pa bi bilo, da bi 
se v športnih dejavnostih po
javljale tudi mladinke.

Kako te gledajo kot aktivne
ga mladinca tvoji sodelavci?

S sodelavci o svojem delu v 
mladinski organizaciji ne raz
pravljam, imam pa občutek, 
da mojega dela ne znajo razu
meti ali pa ga nočejo.

In kako gledajo na tvoje delo 
tvoji nadrejeni?

Marsikdo kakšnega dela ne 
more razumeti, za moje nadre
jene pa sem prepričan, da ga 
razumejo, to pa me še bolj ču
di, da pri njih ne naletim na 
popolno razumevanje. Prepri
čan sem, da bi bilo v nasprot
nem primeru moje delo dosti 
plodnejše.

Jeseni boš zapustil naš aktiv 
za kratek čas zaradi odslužen j a 
vojaškega roka. S tem bo pre
cej okrnjeno tudi delo naše 
mladinske organizacije. Kakšen 
nasvet nam daješ, kako naj bi 
v naslednji mandatni dobi bila 
grajena shema organizacije, da 
bi delo čimbolje potekalo?

Kot nihče, tudi jaz nisem n e 
nadomestljiv In z&td šmdifatii,’

da moj odhod v IN A ne bo pre
velika izguba za naš aktiv. Edi
na prednost pred bodočim se
kretarjem je praksa, ki sem si 
jo pridobil v TK. Za novo she-‘ 
mo pa .nimam -kakšnega poseb
nega predloga, ker smatram, da 
je sedanja kar v redu, saj delo 
TK ni odvisno zgolj od sheme, 
temveč od prizadevnosti vsake
ga posameznika.

Se spominjaš kakšnega vese
lega dogodka, ki si ga doživel 
kot član mladinske organiza- 
cije?

Imam več dobrih drobnih 
spominov, najbolj pa se spo
minjam uspeha naše mladinske 
organizacije lansko leto v Mla
dinskem klubu v Celju in pa 
štiridnevnega izleta v Srbijo, 
kar je bila najlepša nagrada za 
moje delo.

Tvoji načrti za bodočnost?
Kot vsi mladi sem tudi jaz, 

poln načrtov in upov v lepše in 
boljše.

Tvoje Želje?
Želim, da bi dosegel svoje ci

lje, poleg teh pa imam še po
sebno željo in sicer, da bi se 
umiril svet, mislim predvsem 
na Bližnji vzhod in Vietnam, 
da ne bj prišlo še do hujšega, - 
do tretje svetovne vojne, ki bi 
bila poguba za. naš svet.

Ivo se je pri nas zaposlil leta
1964. V času obiskovanja šole 
je aktivno ves čas delal v akti
vu TKŠ v Rušah, leta 1965 je 
pri nas postal sekretar aktiva 
in to funkcijo opravlja sedaj 
že drugo leto. Prav tako je že 
drugo leto predsednik kadrov
ske komisije pri TK ZMS EMO. 
K njegovim izjavam lahko do
dam še samo to, da bi se o delu 
naše mladinske organizacije 
lahko res drugače govorilo, pa 
Če bi samo desetina vseh naših 
mladincev opravilo desetino de- 
la, ki ga opravi on.

Žnidar Jože
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TORTA ZA ROJSTNI DAN
V soboto opoldne je bilo v 

Celju tako toplo, da so tisti, 
ki še niso imeli prosto, zad
njo uro službe zapravili v pogo
vorih, kaj bodo počeli preko 
nedelje. Vročina je kot velik 
plašč pokrila mesto, izparevala 
je iz zidov in ljudje so bežali 
iz mesta: proti morju, rekam, 
bazenom in nekateri... naj
bolj zvesti« v gore. V kralje
stvo nad Logarsko dolino, k pe
stremu cvetju okrešeljskega 
travnika, na še vedno debelo 
plast snega za Zaspanim hri
bom, kjer je bilo smučarjev še 
precej. Le malo se jih je v tej 
vročini vzpelo v stene, tistih 
najzvestejših, ki niso mogli pu
stiti praznih sten.

Jože, Elko in Tone pa so od
šli iz Celja že v petek jpod ve
čer, v soboto ob prvem svitu 
so Vstopili v steno Planjave. 
Mlade, srčne alpiniste je vabila 
stena Planjave tembolj, saj tod 
še ni stopila človeška noga, v 
stenah še ni klinov prejšnjih 
navez. Poleg neizmerne ljubez
ni do gora, še posebej do teh 
sten v savinjskih Alpah, so no
sili seboj le najnujnejšecelo  
pri hrani in pijači so štedili, 
ko so pripravljali nahbrtnike. 
»Pili in jedli bomo po vzponu, 
da le ne bomo nosili preveč«, 
so modrovali, ko so v kuhinji 
pri Tončku doma risali »smer«. 
In tako so v soboto zjutraj 
vstopili v steno.

Na Okrešlju ob tem času še 
ni bilo dosti izletnikov. Kaplja
li so šele pozno popoldne, ko 
je vročina malo jenjala. Okoli 
doma na Okrešlju je zaživelo, 
med utrujenimi mestnimi izlet
niki, ki so kaj težko prinesli 
svoje dostojanstvo na 1300 me
trov, so bil tudi fantje, ki so 
pred nekaj minutami sestopili 
iz Štajerske Rinke. Posebno 
oster daljnogled je romat iz 
rok v roke, po grebenih in vrho
vih in kdaj pa kdaj prebeg
nil stene Planjave. Toda tisti, 
ki je sočiva usmeril tako, je ve
del, da so v teh stenah trije 
mladi fantje, ki hočejo opraviti 
prvenstveni vzpon. Plezalcev 
rti bilo mogoče najti, pa saj je 
na Okrešlju toliko drugih za
bav, da si posebej ni nihče pri
zadeval. In če bi morala že 
malo popustila, je prav gotovo, 
kot vedno o pravem času na
šla pravo besedo Ela in spravi
la svoje obiskovalce v smeh.

Telefon je zazvonil ob 19. uri 
in m  minut. Zvéze z Logarsko 
dolino ni bilo mogoče takoj 
vzpostaviti, nevešča roka ja 'za
vrtela ročico in tako je telefon 
zvonil zapored kar nekaj mi
nut, da so se na obeh straneh 
sporazumeli. Tedaj je iz neve- 
zadih besed tostran žice bilo mo-' 
goče razbrati le, da se je v ste
nah Planjave zgodilanesreča. 
Jedilnica je bila v hipu prazrfai

vsi ki so bili ta večer.na Okreš
lju, so se zbrali pred hišo 
okrog daljnogleda.

Dogodki naprej so se prehi
tevali, skupina reševalcev je 
bila v nekaj minutah priprav
ljena, oprema zložena, z daljno
gledom pa so opazovalci v ste
nah Planjave našli tri drobne 
premikajoče točke drugo nad 
drugo, tri fante, ki so obstali v 
steni.

Reševalci so odšli, čeprav je 
Že padal mrak. Kanili so vso 
opremo spraviti preko noči pod 
steno, da bi vstopili v steno 
reševat Takoj ob svitu. Že v te
mi so Logarsko dolino preple

tale nove in nove luči avtomo
bilov, prišli so reševalci iz Ce
lja. Med njimi tudi trije člani 
našega kolektiva Stane Venin- 
šek, Elč Prezelj in Vili Svet. 
Slednji je bil že ha Okrešlju 
in tako so se nekje sredi noči 
sestali vsi ti alpinisti, zvesti 
stenam in svoji zvezi, pod ste
no Planjave.

Še v temi je bilo z Okrešlja 
videti medel svit sveče, včasih 
zdravijali reševalce in se tola- 
preblisk baterije, v steni Pla
njave. Trije mladi fantje so po- 
žili: sedaj ko so spodaj, ne bo 
več dolgo. To noč so še imeli 
vode...

Ko je < bilo toliko svetlo, da 
je bilo steno Planjave še težko

razločiti, je bila prva naveza 
reševalcev že v steni. Prišli so 
pomagat tudi iz Kamnika, tri 
naveze pa so poskušale prema
gati strmo steno in priti ujetim 
v steni čim bliže. Jože je bil 
poškodovan, tudi Elko, vsi trije 
pa so v vročini spoznali še no
vega sovražnika — žejo. Preko, 
čez dolino, pa je dan in noč 
padal in šumel slap.

Žeji se je v steni pridružila 
še želja po spanju. Le za trenu
tek zadremati, j e-pomenilo, str
moglaviti — ne le za enega, za 
vse tri. S stene pa je padalo 
kamenje in v vročini, tega naj
toplejšega letošnjega dne, fant
je niso smeli odložiti šlemov. 
Ti so jim v steni' rešili življe
nje, ne enkrat, velikokrat te 
dni.

Minil je dan in še precej na
slednjega. Reševalci so bivaki
rali v steni, tudi sami izčrpani 
in žejni. Ponesli so le malo te
kočine — za prvo pomoč.

Pogovor v steni je zamiral. 
Prve ure po nesreči so minile 
v mrzličnem čakanju, nato upa
nju, ko so reševalci bili v steni 
in z upanjem se je vrnilo ne
kaj dobre volje. V tistih urah 
so se fantje menili o tem, da 
plezajo poslej samo še v Rim
ske Toplice, da bodo popili, ko 
pridejo s stene, čebre piva, da 
bodo prišli planinam blizu le 
tako, da bodo prišli na piknik 
v Robanov kot, vendar čisto na 
sredo travnika — nobeni steni 
.preblizu, nato pa se je vrnil na
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ploščad v steni Planjave obup. 
Reševalci niso mogli blizu. Po
skušali so tli in tam, sestopali 
in se vzpenjali, mrzlično iska
nje poti je vznemirilo vse. Pri
šla je kriza, tem hujša, ker se 
je spuščal mrak in je vseh de 
set alpinistov čakala noč v ste
ni. ko je ropotalo kamenje in 
je tam čez dolino padal in šu
mel slap, prelep slap Rinke. 
Vode, vode...

Kot je kasneje rekel Tone, so 
v steni že kar obupavali in se 
skoraj poslavljali s svetom. 
Ponoči, ko je bilo treba za vsa
ko ceno ostati buden, je bilo 
najhuje. Če je za desetinko se
kunde zmagala omotica, se je 
vsakomur vedno snova v enem 
samem hipu sanjalo, da pada v 
brezdno, na robu katerega je 
visel v steni, da pada ob ska
lah. Za trenutke skoraj niso ve
deli kaj govorijo, niso mogli 
nadzirati svojih misli.

Z jutrom se je vrnilo nekaj 
upanja, kamenje je vedno bolj 
grmelo, prek ozkih nevarnih 
polic. Kamenje, ki so ga spro
žili reševalci, ki so bili nad 
ujetimi. In nato dopoldne en
krat: najprej je padla vrv mi- 
mimo stene in fantje so mislili, 
da bledejo. Nato je nekaj me
trov nad Elkom, ki je bil naj
višje ,pogledal Janez čez rob 
previsa in rekel s toplino in 
humorjem, lfi ju je težko najti 
med drugimi ljudmi: »Kako ste
k ..., boste lahko še malo po
čakali?«

Čakali so še dolgo, toda se
daj ni bilo več tako hudo. Ob
8. uri zvečer je stopil na ravno, 
varno zemljo zadnji... reše
valci nič manj izčrpani kot re- 
šenci. Elč Prezelj se je opote
kaj od utrujenosti ,z razbitim 
obrazom od padajočih skal, pa 
je, ko je skoraj omedleval, še 
podpiral Toneta: Sam ni bil va
žen, važen je fant, ki ga je re
ševal —to je bilo vodilo, to dru
ži alpince in jim omogoča, da 
tvegajo vzpone.^Drug drugemu 
bodo vedno pomagali, brez ozi
ra na žrtve in nevarnosti.

Oskrbnica doma na Okrešlju 
je bila že več ur pod steno. Po
skrbela je za vedra sokov, ohla
jenih ,slastnih. Vedno vesela in 
klepetava, je začela že takoj, 
ko se je Tone dotaknil melišča: 
»Zaradi tebe presneti mule, mi 
je ves »ajnpren« zgorel«. Nato 
pa je privlekla svoje presene
čenje: torto, pravo pravcato
torto tamle pod steno Planja
ve, torto za prvi rojstni dan 
treh mladih ljudi, ki danes, ko 
nesrečo počasi pozabljajo ne 
morejo pozabiti čudovitega to
varištva in nesebičnosti in ku
jejo našega Staneta, Elča in 
Vilija, pa Vilijevo ženo Elo in 
vse druge celjske reševalce v- 
nebo.

Toda v planjavo se bodo vri 
nili. .. Ko bo utrujenost mirni 
la, ko bodo pozabljene -težke: 
ure. Smer morajo preplezati 
prvi! |
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ZDRUŽITEV ZARADI 
KVALITETE

Odslej ŽNK Celje — Kladivar, 
Franjo Lubej — novi predsed
nik društva.

Pred dnevi sta bila najprej 
izredna, zatem pa še ustanovni 
občni zbor novega nogometnega 
kluba, ki je nastal z združitvijo 
ŽNK Celja in ND Kladivarja. 
Zaradi kompromisa in da bi 
ime ne bilo že na začetku dela 
kamen spotike, so se odločili, 
da naj se novi nogometni klub 
imenuje Železničarski nogomet
ni klub Celje — Kladivar.

Do združitve sil je prišlo 
predvsem zaradi želje po zbolj
šanju kvalitete celjskega nogo
meta in s tem tudi do možnosti 
sodelovanja v višjem tekmo
valnem razredu kot pa je slo
venska liga. To pa hkrati pome
ni, da si bo prvo moštvo združe
nega kluba že od jeseni naprej 
prizadevalo zagotoviti sam vrh 
jakostne lestvice.

Za predsednika novega kluba 
so izvolili Franja Lubeja, za 
podpredsednika inž. Marjana 
Prelca ter Janeza Tomšiča, za 
tajnika pa Milana Hočevarja. 
Vtem ko bo strokovno komisijo 
vodil Janez Tomšič, bo tehnič
ni predsedoval Ivan Trnovšek.

-m

N o g o m e t
V zadnjem kolu drugega raz

reda sindikalne nogometne lige

so bili doseženi tile rezultati: 
Železničar : Celjski tisk 1:1 
Elektro signal: Ključavničar 1:3 
Aero : Cestno podjetje 3:0 
Merx : Etol 0:3 
Izletnik : Žična 2:0

Odigrana je bila tudi zaostala 
tekma, ki je vplivala na razpre
delnico. Šlo je za tretje mesto. 
Tekma med Izletnikom in Celj
skim tiskom se je nepričakova
no končala s prepričljivo zmago 
Izletnika s 4:0.

Po teh poslednjih rezultatih 
se v prvih razred uvrstijo ekipe 
Železničarja, Etola in Izletnika.

Če analiziramo ostro borbo v 
drugem razredu, ugotovimo, da 
sta prvi dve ekipi, to je Želez
ničar in Etol razred zase, drugo 
skupino pa so sestavljale ekipe 
Izletnika, Aera in Celjskega ti
ska, ki jih loči le ena točka, to
da, ker propozicije določajo, da 
se v prvi razred plasirajo le pr
ve tri ekipe je športna sreča 
določila ekipo Izletnika.

Po kvaliteti in rezultatih bo
do te ekipe trd oreh vsem eki
pam v prihodnji sezoni v prvem 
razredu.

Z zaostalo tekmo Prosveta : 
Kovinotehna se je tudi končalo 
tekmovanje v prvem razredu.

Rezultat tekme je bil 6:0 v ko
rist Prosvete, ki je tako zaostala 
za ekipo EMO le z golom razlike 
in pripravila prvovrstno prese
nečenje in osvojila drugo me
sto.

Tako se je končala Občinska 
sindikalna nogometna liga v ve
likem nogometu, kjer je nasto
pilo rekordno število 19 ekip, 
kar je izreden uspeh organiza
torja in tekmovalne komisije, 
ki je z uspehom vodila to tek
movanje. Razveseljivo je dejst
vo, da so podjetja končno do- 
umela, da je rekreacijski šport 
le koristen za delovnega člove
ka. Upajmo, da bo v prihod
njem letu še tako, če še ne bolj
še, saj je tedensko nastopalo 
ca. 300 delovnih ljudi in se iz
življalo na zelenem polju.
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V teku so že priprave za plavalno tekmovanje, katerega ' § 
5 se naj udeležijo tudi člani našega kolektiva v čim večjem =
= številu, saj vsak sodelujoči brez ozira na rezultat prinese 5
= svoji sindikalni podružnici eno točko, ki lahko zelo vpliva =
|  v skupnem plasmanu.

Zatorej po razpisu tekmovanja čim več naših delovnih |  
|  ljudi v vodo, saj so zrak, sonce in voda vir zdravja. Želimo |
|  pa, da bi ravno tu dala svoj prispevek naša mladinska orga- |
|  nizacija, saj je plavanje šport predvsem mladih, seveda pa §
|  si tudi starejši želijo prijetne osvežitve v vodi, predvsem |
|  v teh vročih dneh. j.

O podrobnostih propozicij in starostnih razredov pa ob § 
|  razpisu tekmovanja.
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Končni lestvici prvega in dru
gega razreda sta naslednji: 

Prvi razred:
EMO
Prosveta
Libela
Klima
Železarna
Zlatarna
Kovinotehna
Tkanina
IFA

8 7 0 1 22: 6 14
8 7 0 1 20: 6 14
8 5 2 1  32:18 12 
8 4 2 2 19:13 10 
8 4 1 3  17:10 9 
8 3 0 5 13:19 6
8 2 1 5 12:29 5
8 1 0 7 9:22 2
8 0 0 8 3:24 0

Iz prve lige izpadeta Tkanina 
in IFA.

Drugi razred:
Železničar
Etol
Izletnik
Aero
Celjski tisk
Ključavničar
Žična
Elektrošignal
Merx

9 7 2 0 23: 3 16 
9 7 2 0 28: 9 16 
9 6 1 2 25: 8 13

2 2 17:14 12 
1 3 17:11 11

9 4 0 5 15:23 
9 3 1 5  14:15 

62 1 
0 1 8

11:20
6:26
2:29Cestno podjetje 9 0 18

V prvi razred se plasirajo 
Železničar; Etol in Izletnik.

Po končanem tekmovanju so 
bile predane nagrade, ki jih je 
izročil predstavnik Občinskega 
sindikalnega sveta. Naša ekipa 
je prejela v trajno last lep ¡jo
kal, ki bo krasil vitrino naše 
sindikalne podružnice in bo v 
vzpodbudo še v nadaljnih bor
bah na naših športnih objektih.

Fantom iz ekipe EMO iskre
ne čestitke za osvojeno trofejo 
z željo, da bi se še v bodoče ta
ko srčno borili za barve sindi
kata EMO in v ponos celotnega 
kolektiva.

Športne igre 
K L I M E

V čast 20. obletnice Sindikal
nega športnega aktiva KLIME 
se je v času od 19. 6. do 30. 6.

1967 med drugim odvijal tudi 
nogometni turnir. V finalni del 
so se uvrstile ekipe Klime, Cin
karne, Libele in EMO. V borbi 
za tretje in četrto mesto je eki
pa Cinkarne presenetljivo pre
magala slavljenca — ekipo Kli
me z 1:0.

V borbi za prvo in drugo me
sto so se sestale ekipe Libele ia 
EMO. Rezultat tekme je bil 7:6 
za Libelo.

Po vodstvu Libele z 2:0 v pr
vem delu igre je oslabljena eki
pa EMO izenačila na 2:2 in S 
tem je bil regularen čas tekme 
zaključen. Po prepozicijah tek
movanja bi morali igrati po
daljšek, toda zaradi pomanjka
nja časa so se takoj izvajale 
enjastmetrovke, pri čemer so 
imeli igralci Libele boljše strel
ce in zmagali s 5:4. Tako je 
zmagovalni pokal zasluženo še! 
v roke kapitanu Libele, pokal 
za drugo mesto pa je osvojila 
naša ekipa, kar je tudi uspeh, 
če upoštevamo, da je moštvo 
EMO igralo v okrnjeni postavi.

Vrstni red je tako naslednji:
1. Libela,
2. EMO,
3. Cinkarna,
4. Klima.
Ob svečanem zaključku v pro

storih restavracije Kladivar, 
kjer so se razdelili pokali in di
plome, je bilo čutiti težnjo, da 
bi bilo takšnih in podobnih tek
movanj še več, saj se s tem po
glabljajo medsebojni odnosi 
med različnimi kolektivi. Vse 
priznanje športnikom v »Kli
mi«, ki so tako agilni in priza
devni, saj imajo prav v vseh 
športih kakšno besedo, pa jih 
je v podjetju komaj nekaj vec 
kot 400. Ali ne bi'naša sindikal
na podružnica priredila v jese
ni slično športno tekmovanje? 
O tem pa naj razmislijo naši 
sindikalni delavci.

Zbirki pokalov v pisarni naše sindikalne podružnice sta se v zad 
njih tediiik pridružiti še dve trofeji — pOkala za 1. mesto 

v nogometu in streljanja



JfajcU ovtke, v e d i
Novi člani kolektiva, ki so 

vstopili v podjetje v juniju in 
juliju 1967: s
Čuvan Hinko — skladišče goto
ve posode, Kobale Stanislav — 
emajlirnica, Jošt Silvester ^— 
skladišče gotove posode, Lužar 
Ivan — surovinski oddelek, 
Kralj Franc —. surovinski od
delek, Koklič, Franc — emajlir
nica, Ilič Milosav — obrat Kru- 
ševac, Žgajner Rudi — emajlir
nica — mlin, Bibič Franc, učna 
delavnica, Ločnikar Martin — 
oljne peči, Cirkulan Miran — 
oljne peči, Nareks Branko — 
oljne peči, Jakopek Ernest — 
oljne peči, Strnad Marjan — 
radiatorski oddelek, Škreblin 
Vjekoslav — radiatorski odde
lek, Feldin Vincenc — radiator
ski odeelek, Nežmah Ivan — ra
diatorski oddelek, Goričan Jože
— radiatorski oddelek, Les Jože
— surovinski oddelek, Videnšek 
Drago — surovinski oddelek, 
Kvas Ladislav — surovinski od
delek, Naglič Ivan — surovinski 
oddelek, Slapnik Marjan — 
emajlirnica, Felser Milena — 
radiatorski oddelek, Kneževič 
Cvijeta — radiatorski oddelek, 
Kovač Jožica — radiatorski od-

v

STRELJANJE
Tudi strelci so končali tek-, 

roovanje in osvojili ličen pokal 
v trajno last kot najboljša 
strelska ekipa, za kar jim velja
jo iskrene čestitke.

Vrstni red pa je bil naslednji:
EMO 1502 krogov
Železarna 1444 krogov
Avto Celje 1396 krogov
Izletnik 1246 krogov
Elektro 1243 krogov
UNZ 1232 krogov
Mene 1204 krogov
Kovinotehna 1200 krogov
Gledališče 1141 krogov
Klima 1048 krogov
Žična 1044 krogov

Posamezniki:
Štrajher Jože EMO 270 krogov 
Vanovšek Viki EMO 265 krogov 
Bule Vinko

Železarna 258 krogov
Sršen Ervin EMO 257 krogov
Podplatan Slavko 

Avto Celje 253 krogov

delek, Kovač Ivanka — radia
torski oddelek, Antlej Danica — 
radiatorski oddelek, Škrubej 
Martina — oljne peči, Zalar Ma
rija — oljne peči, Kores Matil
da — učna delavnica, Leskov
šek Alojzija — učna delavnica, 
Vrečer Gizela — učna delavnica, 
Ahtik Alojzija — učna delav
nica, Črepinšek Alozija — učna 
delavnica, Vodovnik Minka — 
učna delavnica, Tamše Mare j ta
— učna delavnica, Klenovšek 
Jožica — učna delavnica.

Prijetno počutje in obilo de
lovnih uspehov vam želimo v 
naši sredi.

Izstopili so v juniju 1967:
Pevec Štefanija — inval. upo

kojena, Kegu Julijana — inval. 
upokojena, Jazbinšek Karl — 
sporazumno, Knez Jože — spo
razumno, Račečič Oto — spo
razumno, Aničič Mirko — spo
razumno, C van Alojz — samo
voljno zapustil delo, Dobovičnik 
Jože — samovoljno zapustil de
lo, Golob Štefan — inval. upo
kojen, Kunst Jože — inval. upo
kojen, Kovač Jurij — inval. upo
kojen, Rebevšek Slavko — po
tek pogodbe, Šlezinger Oto — 
samovoljno zapustil delo, Kos
mač Anton — samovoljno za
pustil delo.

V juliju bodo obhajali
50-letnico:
Kiker Ana, Mesarič Marija, 

Pukmajster Ludvik, Vajsenbah 
Marija.

Prisrčne čestitke ob srečanju 
z Abrahamom!

Poročili so se:
Majger Franc, Simončič Fani

ka — Šuštarič, Cvelfer Matija, 
Flajšman Albina — Savski, Dro- 
binc Martin, Vindiš Janez, So
line Jože, Kolšek Jera — So
line. Vso srečo!

PRODAM
Kuhinjsko pohištvo — skoraj 

novo kredenco z mizo in stoli
— prodam za 650 N-dinarjev. 
Hudej Slavko, ključavničarska 
delavnica.

Brivski aparat »Remington de 
Luxe« skoraj nov, ugodno pro
dam. Ogled in pojasnilo v ured
ništvu Emajlirca.

Prenosno sobno peč na trdo 
gorivo — odlično — poceni pro
dam. Informacije v uredništvu.

ZAHVALA
Ob smrti dragega moža 

ALBINA LEVCA se zahva
ljujem tovarni EMO, sin
dikalni organizaciji, godbi 
in vsem, ki so mi ob tej 
težki izgubi pomagali

žena HELENA

Ob smrti mojega očeta 
STROPNIK FRANCA 

se vsem šoferjem iskreno 
zahvaljujem za izkazano 
pozornost. Stropnik lože

GLOBUS
Francosko železarsko 

podjetje C.A.F.L. bo sku
paj z družbo Creusot in 
Chatillon zgradilo novo ka
paciteto nerjavečega jekla 
v obsegu 100 tisoč ton let
no. Po sporazumu bodo 
znotraj imenovanih treh 
podjetij specializirali proiz
vodnjo jekla v posameznih 
družbah ter s tem v raz
dobju 4 let dosegli popolno 
specializacijo. Družbe pri
čakujejo, da bodo 'tedaj v 
stanju konkurirati vsem 
ostalim jeklarskim druž
bam Zahodne Evrope.

Znana zahodno nemška 
firma WMF, ki izdeluje vse 
vrste gospodinjske posode 
v emajlirani izvedbi, nerja
veči in srebrni izvedbi, je 
v letu 1966 dosegla obseg 
prodaje 207,2 milijona DM 
ali 4% več kot leta 1965. 
Medtem ko se je obseg 
proizvodnje srebrne poso
de lani zmanjšal, pa se /e 
ponovno povečala proizvod
nja in prodaja nerjaveče 
posode.

Podjetje WMF je zapo
slovalo lani 6664 delavcev 
ali 2 odstotka več kot leta 
1965. Konec leta 1966 so 
znašale zaloge gotovih iz
delkov ca. 103-dnevno pro- 
izvodjo, a terjatve naspro
ti kupcem 27-dnevno proiz
vodnjo.

S m a jfih š *

Časnik izhaja v okviru eno
te za informacije in tisk 
vsak drugi četrtek v nakla
di 4.200 izvodov in ga do
bijo vsi člani kolektiva 
brezplačno. Ureja ga ured
niški odbor: Eva Orač, dr. 
Franc Zupančič, Emil Jej
čič, Peter Videnšek, Jože Zi
danšek, Mirko Breznik in 
Vili Korošec. Glavni in od
govorni urednik Eva Orač. 
Naslov uredništva Celje, 
Mariborska 86, telefon 
39-21, interna 240. Tisk in 
klišeji GP »Celjski tisk« 

Celje

Lepo vas spet pozdravljam! 
Ja, po dolgem času bom spet 
nekaj našrajbala. Pa da ne bo
ste mislili, da sedaj nisem »ni
kamor nos vtaknila«! Nikakor, 
brez tega vendar ženske ne mo
remo iijveti! Samo, kaj, ko člo
vek kaj preveč resnično, ven
dar premalo konkretno napiše, 
pa ti uredniški odbor zavrne. 
Pravijo »to je premalo konkret
no, to je preveč...« Raznoraz
nih premalo konkretnih reči 
smo tako že navajeni, samo, če 
je tudi vsem znano, kaj in za
kaj gre, pa vendar je bolje, 
tako pravijo, da se ne objavlja 
in razpravlja to javno. Veste, 
ko sem zadnjič pisala, so me 
bodli v nos raznorazni odnosi 
med nižjimi in višjimi, posebno 
pa odnos višjih do nižjih, pa 
mislim, da o tem tako veliko 
govorimo in veliko molčimo, pa 
najbolje bo, da sem še jaz ti
ho. Pa tudi odnos naše enote 
mehanografije« do mamce to
varne mi ni bil najbolj povšeč, 
da je bolje, da se ne praskam, 
kjer me ne skrbi. Sicer pa so 
oni tam tako in tako republi
ka zase, kar se že vidi po mali
cah, ki so jo čisto ekstkra na
ročali zase. Tudi cene so čisto 
ekstra za tistih nekaj ljudi. 
Pa kaj se spet praskam, kjer 
me ne skrbi.

Ja, ja, čas počitnic je, pa tudi 
čas slabih plač, ki bodo pa še 
slabše. Hm, lepo je zdaj v to
varni, ko imamo toliko mladih 
ljudi, pa čeprav samo za kra
tek čas. Lahko opazujem mini 
krila, mini lase, mini miganje 
z . .. No, nič hudega ne bo, saj 
bodo vsi ti mladi tako samo 
mini čas zaposleni pri nas. »De
lovne sile ne sprejemamo«, pi
še na vratih ene sobe tam spo
daj v pritličju, čeprav v času 
nepočitniškega dela stoji tam 
še in še ljudi za sprejemanje. 
Tisti napis bi vsaj za tisti čas 
lahko dol vzeli. Pa sem se že 
oddaljila od mladih! Ja, sem 
Že povedala, da jih kar rada 
gledam, čeprav ne vem, kako 
jih tam po pisarnah kaj radi 
gledajo in če jim kaj nucajo, 
ali pa so samo za kufetek no
siti. Pa najbolj tole ne bo dr
žalo, ker je na sestanku mla
dinskega komiteja, kjer je bilo 
tudi veliko mladink zaposlenih 
redno pri nas, pa je vendar 
predsednik si za zapisnikarco 
izbral praktikantko. To da ma
lo misliti. Ne vem, ali so naše 
mlade uslužbenke preveč nobel, 
fine, da bi pisale zapisnik, ali 
pa se jim s takim delom ne ga 
ukvarjati. Pravzaprav me nič 
ne briga, v nos pa vendarle 
gre.

Tokrat sem tudi jaz bolj mi
ni napisala, pa to je tako mo
derno. Naj bo dovolj, ker je 
tako vroče, in nekaterim ni pri
jetno kaj takega brati, to vem, 
ker imam že izkušnje, da lju
dem rada kri zavreje.

Pa lep pozdrav Spila


